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PROTOKOLL 3/11 
 

Protokoll fra møte i Rådet for funksjonshemmede i Bydel Grünerløkka 7. juni 2011 kl. 
17.00-17.30  i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57. 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen frammøtte til åpen halvtime.  
 
Opprop 
Til stede: Roger Walther Holland (Norges Handikapforbund) kst leder, Helge Havnegjerde, 
Paal Haavorsen (Bydelsutvalgets representant).  
 
Fra administrasjonen møtte: Jorunn Botten, sekretær Rådet for funksjonshemmede.  
 
Forfall: Torø Teigum Graven (Norges blindeforbund), Gøril Fors (Brukerrepresentant fra 
NAV), Bente Bråthen.  
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent.  
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskart med tilleggssak 7/11 godkjent.  
 
Informasjon 
Status Carl Berners Plass: Rådet for funksjonshemmede har ikke mottatt tilbakemelding fra 
Byrådsavdelingen for miljø og samferdsel eller Samferdselsetaten. Rådets leder har blitt 
intervjuet av Aftenpostens aftenutgave i saken. Rådet avventer videre oppfølging av saken til 
høsten.  
 
Status Grünerløkka postkontor: Rådet for funksjonshemmede har ikke mottatt svarbrev på siste 
brev til Grünerløkka postkontor angående universell uforming. Rådet avventer videre 
oppfølging av saken til høsten.  
 
Invitasjon til åpent valgmøte: Det sentrale Rådet for funksjonshemmede inviterer til åpent 
valgmøte hvor alle politiske partier vil redegjøre for sitt partis politikk og svare på spørsmål. 
Valgmøtet avholdes ved Rommen skole 22. august.  
 
 
Saker behandlet under møtet: 
   
SAK 6/11 PROTOKOLL FRA MØTE I RÅDET FOR FUNKSJONSHEMMEDE 5. 
APRIL 2011.  
 
Vedtak: Protokoll godkjent.  
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SAK 7/11 UTTALELSE VEDRØRENDE FJERNING AV ASFALT PÅ GANGVEIER I 
SOFIENBERGPARKEN 
Bakgrunn: 
I Sofienbergparken har vi flere gangveier gjennom parken. Flere av disse er belagt med asfalt, 
og noen med grus. Asfaltdekket er i dårlig forfatning og Bydelsadministrasjonen ønsker å 
gjøre noe med dette. Vi har 2 alternative løsninger.  
 
Alternativ 1: 
Eksisterende gangveier med asfaltdekke beholdes som i dag og reasfalteres for å få en jevn og 
hel overflate. 
 
Alternativ 2: 
Asfalten på gangveien fjernes og gangveiene reetableres som grusveier. 
 
Vurdering: 
Bydelsadministrasjonen vurderer alternativ 2 som det mest estetiske alternativet. Grusveier er 
samtidig lett å vedlikeholde og krever ingen store økonomiske løft ved behov for vedlikehold. 
Ved valg av grus vil dette bli av tilsvarende type og kvalitet som på allerede eksisterende 
grusveier i parken.  
 
Bydelsadministrasjonen ber om Rådet for funksjonshemmedes uttalelse og vurdering av de to 
alternativene i forhold til å sikre god fremkommelighet for alle i Sofienbergparken. 
 
 
Vedtak: Rådet for funksjonshemmede anbefaler alternativ 1 fordi dette alternativet sikrer best 
fremkommelighet for alle grupper. Rådet ber Bydelsutvalget vurdere å bruke deler av 
overskuddmidlene fra 2010 til å få asfaltert gangveiene i Sofienbergpraken.   
 
 
 
 
Oslo 8.juni 2011 
 
 
 
Jorunn Botten  
sekretær 
Rådet for funksjonshemmede.  
 
 
 
  
  
  
 


